
Side 1 av 1 
 

Epost:  styret@vs‐hytteforening.no 
Hjemmeside:  www.vs‐hytteforening.no  Organisasjonsnr:  912 032 760 
Facebookgruppe:  www.facebook.com/groups/vestreslidre.hytteforening  Bankkonto:  2153 30 48371 

 

Vestre Slidre kommune      Jar, 11. august 2022 

post@vestre‐slidre.kommune.no 

 

Saksnr 22/507, journalpost 22/6065, Auke av tillaten mønehøgde, Endring av reguleringsplan for 

Vaset alpinområde til uttale 

Høringsuttalelse fra Vestre Slidre Hytteforening 

 

Vestre Slidre Hytteforening mener at det er ryddig at mønehøyden i Vaset alpinområde blir 

samordnet til 5,6 meter, i tråd med den vedtatte arealdelen i kommuneplanen, og at det må være én 

mønehøyde uavhengig av om det tillates oppstue eller ikke. Hensikten må være å oppnå et 

forutsigbart og likt regelverk ved alle utbygginger og lukke muligheten for framtidige dispensasjoner. 

Vestre Slidrehytteforening støtter forslaget om økt mønehøyde i Vaset alpinområde i tråd med 

reglene i den nylig vedtatte kommuneplanen. Vi mener det i tidligere reguleringer er alt for store 

variasjoner i Vasetlia. Vi forstår for eksempel ikke hvorfor Vasetlia panorama, nabo til Vaset 

alpinområde (og også andre områder), har høyere tillatte mønehøyder enn Vaset alpinområde. Det 

virker uheldig og tilfeldig og må ikke skape presedens for andre reguleringsplaner. 

I høringsdokumentet står det at «Ulempa av høgare mønehøgd er naboverknadene». Naboforhold 

kan naturligvis være et problem. VSH mener imidlertid at hensynet til landskap og fjernvirkning er 

like viktig som utsikten for den bakenforliggende hytta. Tettbygde områder med store og høye hytter 

blir svært eksponerte. Dette forsterkes av at mønehøyden måles fra planert terreng. Det gir i praksis 

høye flate fyllinger. I mange tilfeller, og da spesielt i bratt terreng, har vi registrert at oppfyllingen 

ofte ser ut til å være utover den tillatte oppfyllingshøyden. Vestre Slidre Hytteforening har forståelse 

for at kommunen har begrenset kapasitet til kontroll, men uforholdsmessig høy oppfylling, og 

fjerning av all vegetasjon og naturlig landskap ved store feltutbygginger, er et større problem enn om 

hytta har mønehøyde på 5,0 meter eller 5,6 meter.  Der det tillates oppstue er virkningen ved 

oppfylling enda mer dominerende. Oppfylling har for øvrig også innvirkning på nabohytter. 

Med bakgrunn i regelverket i den nye kommuneplanen, ber vi derfor om at kommunen i større grad 

følger opp at regelverket forstås og følges både når det gjelder høyder, oppfylling av tomter og 

veibygging, med store endringer i landskapet, og ved fjerning av vegetasjon.  
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